
Dato: 18. september 2003 
J.nr. 24-40265 CJC7ma 
 
 
 

M Ø D E R E F E R A T 
              ------------------------------- 

 
 
 År 2003, d. 16. september kl. 19.30 afholdtes ekstraordinær generalforsamling i Kignæshallen i 
Jægerspris Antenneforening.  
 
1. 
 
Formanden bød velkommen og orienterede kort om baggrunden for indkaldelsen til ekstraordinær 
generalforsamling. 
 
2. 
 
Advokat Carl J. Clasen valgtes til dirigent og som stemmetællere valgtes Keld Riis og Povl 
Petersen. 

Fra salen: 
Beboere fra Parkvej gjorde indsigelser mod for sent indkaldelse til ordinær 
generalforsamling, først modtaget den 11.09.03. Indkaldelse sendt rettidigt til 
boligselskab, som har sendt materiale videre til medlemmerne, derfor det senere 
tidspunkt. 
 

3. 
Direktør Henrik Christiansen fra DKT orienterede om anlægget og udbygningen heraf. I forbindelse 
med at antenneforeningen skulle indfri en forpligtelse til at betale for anlægget med knapt kr. 
3.000.000, havde garantistillerne krævet en ajourføring af Nettet så det svarede til dagens standard, 
inkl. mulighed for tilslutning af Internet. Omkostningen herved udgjorde ca. kr. 1.000.000 + moms.  
 

Fra salen:  
 
Spørgsmål omkring hastigheden? 
Henrik: Det svar vil jeg gerne gemme til jeg gennemgår tilbudet omkring Internettet. 
 
Hvordan holdes der styr på pakkerne på nettet? 
Henrik: Det styres rent teknisk og det skal brugeren ikke bekymre sig om. 
 
Jeg bor i et yderområde, bliver forbindelsen bedre  
Henrik: Selve anlægget bliver opgraderet så forbindelsen bliver bedre 
  
Man får en samlet løsning som består af: 

- Flatrate 
- Teknisk pakkeløsning 
- Internetabonnement 



- Kundeservice/support 
- Udvikling 

Når abonnementet er tegnet, kører det. 
Pris for oprettelse er 695,- kroner og så er der individuelle priser alt efter hvilken hastighed, 
der ønskes.  
Man er kun bundet 1 md. frem fra det er tegnet, hvis man ønsker at opsige det igen. 
 
Fra salen:  
Det er dyrt at blive tilsluttet nettet i forhold til andre udbydere. 
Henrik: Det kan altid diskuteres, hvad man får hos andre udbydere til en billigere pris. 
 
Hvis man har flere pc´ere i huset, hvad så?  
Henrik: Abonnementet bygger på en pc, hvis der skal flere på, må man selv afholde 
udgifterne. 
 
Skal der graves kabel ned? 
Nej der skal ikke graves mere, Internettet tilsluttes inde i huset.  
 

- Internetabonnement 
- Kundeservice/support 
- Udvikling 

Når abonnementet er tegnet, kører det. 
Pris for oprettelse er 695,- kroner og så er der individuelle priser alt efter hvilken hastighed, 
der ønskes.  
Man er kun bundet 1 md. frem fra det er tegnet,  hvis man ønsker at opsige det igen. 
 
Fra salen:  
Det er dyrt at blive tilsluttet nettet i forhold til andre udbydere. 
Henrik: Det kan altid diskuteres, hvad man får hos andre udbydere til en billigere pris. 
 
Hvis man har flere pc´ere i huset, hvad så? 
Henrik: Abonnementet bygger på en pc, hvis der skal flere på, må man selv afholde 
udgifterne. 
 
  
Henrik: Abonnementet bygger på en pc, hvis der skal flere på, må man selv afholde 
udgifterne. 
 
Skal der graves kabel ned? 
Nej der skal ikke graves mere, Internettet tilsluttes inde i huset.  
 

 
 
4. 
 
Kassereren, Freddy Pedersen, redegjorde for at finansieringen ville finde sted derved at anlægget 
blev solgt for bogført restgæld og efter opgradering videresolgt til et leasingselskab, hvorefter 
foreningen gennem en 8 årig leasingkontrakt ”afdrog” den samlede gæld. Ved leasingsperiodens 



ophør kunne anlægget tilbagekøbes for 1%, d.v.s. ca. kr. 40.000. Denne finansiering ville indebære 
et månedligt tillæg til det nuværende kontingent på kr. 22.  

 
Fra salen:  
Jeg går ud fra man skelner mellem dem der kun ønsker tv-signal og Internet.   
Freddy: Det kan ikke lade sig gøre og det er også en forbedring af nettet, for dem der kun 
modtager tv. 
 
Der er nok nogle stykker der ikke ønsker adgang til Internettet, det vil sige at selv om 
man ikke ønsker Internetforbindelse, skal man betale  
Freddy: Ja, desværre vi kan ikke opdele kontingentet og det vil være et mellemværende 
mellem DKT og medlemmerne 
 
Jeg har siden 1996 været utilfreds med forbindelsen og programmerne og er utilfreds 
med jeg skal være med til at betale for en Internetforbindelse jeg overhovedet ikke har 
brug for. 
 
Jeg vil godt vide om det er millionen der er afdraget om 8 år eller det er hele gælden 
Clasen: Det er fortalt mig, at når de 8 år er gået er alt betalt. 
 
 
Hvad sker der hvis vi går konkurs? 
Henrik: Hvad TDC Finans vil gøre kan jeg ikke svare på, da de har pant i 
anlægget. 
Ifølge den kontrakt der blev lavet fra opstarten vil medlemmerne forsat være 
berettiget til at være på anlægget men det bliver uden tvivl dyrere end det er 
nu. 
 
De 22 kroner vil de stige med årerne? 
Freddy: De 22 kroner ligger fast, kun ved meget stort frafald af medlemmer kan der ske en 
ændring. 
 
Er der en garanti for at anlægget er ajour, når de 8 år er gået? 
Henrik: Det kan ikke lade sig gøre at garantere dette, men vi prøver at følge med så godt det 
kan lade sig gøre. 
 
 
 
Hvorfor har bestyrelsen ikke fremsendt de argumenter sammen med den indkaldelse 
frem for at vi skal diskutere den her, så havde vi haft en mulighed for at diskutere den 
hjemme inden i aften, nu sidder vi her og skal tage stilling til det på kort tid, det er 
sjofelt? 
 
Svar fra anden person i salen: Vi har hele tiden vidst at der var en gæld der skulle 
betales og 22 kroner er ikke nogen herregård og når man har med kabler og teknik at 
gøre ved man også der skal forbedringer til. Jeg har to gange siden 1996 haft 



problemer med mit signal og ringede til DTK og i løbet af et par dage var der en mand 
og ordnede det. 
 
Der bliver nævnt både en 1.000.000 og 1.200.000 bliver det 1.400.000 næste gang eller 
hvad? 
Freddy: Det er fordi vi regner med 1.000.000 eks. moms, derfor det endelige beløb på 
1.200.000 
 
Hvis nu vi vælger det ene eller andet forslag hvor lang tid vil der så gå inden det er 
installeret?  
Henrik: Da der er meget der skal ændres på vil jeg ikke love at der er klar før udgangen af 1. 
kvartal næste år. 
 
Hvornår får vi regningen 
Henrik: Ikke før vi er færdige 
 
Fra hvornår vil de 22 kroner blive opkrævet? 
Freddy: Jeg regner med det bliver fra 1.1.2004 
 
Er det vores anlæg når vi har betalt de sidste ydelser og har vi ret til at købe anlægget 

            Freddy: Når tiden er gået køber vi anlægget tilbage for ca. 40.000,- kroner 
 
5. 
 
Claus Wiegaard Hansen gennemgik bestyrelsens overvejelser med hensyn til ændring af 
kanalmønster på grundlag af et bilag indeholdende i alt 6 muligheder. Han fremsatte 
”ændringsforslag 3 som bestyrelsens forslag til ændret kanalmønster. Efter at mange medlemmer 
havde haft mulighed for at udtale sig, fremsatte familien Hammer det som ”ændringsforslag 4” 
betegnede forslag, ligesom Pia Larsen fremsatte det som ”ændringsforslag 6” benævnte som et 
egentligt forslag til afstemning. Der imod tilbagekaldte Ole Snor et af ham tidligere skriftligt 
indgivet ”ændringsforslag 5”.  

 
Der udvides med 1 kanal. 
Arte, der er en prøvekanal, vil udgå. 
Fra salen: 
Kan ikke forstå Eurosport byttes ud med Viasat sport, der er meget fodbold på. 
 
Hvordan bærer man sig ad med forsat at få Eurosport? 
 
Kan selectorbokse på sigt etableres, så det enkelte medlem selv kan bestemme, hvad 
man vil se. 
Der skal være mindst 600 medlemmer før bestyrelsen vil se på det. 

 
Efter nogen diskussion om fremgangsmåden fastslog dirigenten, at udgangspunktet for 
forhandlingen måtte være bestyrelsens forslag (3), og at forslagene 4 og 6 måtte betragtes som 
ændringsforslag hertil. Dirigenten stillede først forslag 6 til afstemning ved håndsoprækning. Kun 
ganske få stemte for, mens en overvejende majoritet stemte imod forslaget. Dette var således nægtet 
godkendelse. Herefter stillede dirigenten på samme måde forslag nr. 4 til afstemning. Et mindre 



antal (maksimalt ¼) af de tilstedeværende stemte for, mens størsteparten af de øvrige stemte imod. 
Herefter var også dette forslag bortfaldet.  
 
Endeligt stilledes bestyrelsens forslag (3) til afstemning. En meget betydelig del af de 
tilstedeværende stemte for, hvorfor dirigenten konstaterede, at dette forslag var godkendt som 
ændret programpakke i forhold til nuværende pakke.  
 
6. 
 
Kassereren, Freddy Pedersen, konstaterede herefter, at det nuværende månedlige kontingent fra og 
med 1. januar 2004 ville stige med kr. 22, og at kontingentet for uændret pakke fra 1. oktober 2003 
ville stige med kr. 23 månedligt. Dirigenten konstaterede, at dette herefter var godkendt. 
 
Dirigenten konstaterede, at der ved generalforsamlingens begyndelse var mødt 126 medlemmer og 
at der herudover forelå 13 fuldmagter for bestyrelsen til at stemme på dennes forslag (3). 
 
Generalforsamlingen slut kl. 22.00 
 
 
                                          ----------------------------------- 

 
 

Som dirigent: 
 
Carl J. Clasen 
 
 
Til Carl J. Clasen 
 
Jeg sender mine notater fra den ekstraordinære generalforsamling. Det var meget 
svært at høre flere af medlemmernes spørgsmål og vi fik ikke deres navne, så jeg har 
forsøgt at gøre det så godt som muligt. 
Hvis du har spørgsmål er du velkommen til at kontakte mig på tlf .4826 2565 (arb.). 
Jeg var i tvivl om, hvor fyldestgørende det skulle være da det er første gang jeg har 
prøvet at tage referat fra generalforsamling. 
 
Med venlig hilsen 
Jane Niemi Petersen 
 
Jægerspris Antenneforenings ekstraordinære generalforsamling den 16. september 
2003 
 

2. Velkomst og orientering ved formand Erik Andersen 
 
3. Dirigent Carl Clasen, stemmetællere Keld Riis og Povl Petersen  



Fra salen: 
Beboere fra Parkvej gjorde indsigelser mod for sent indkaldelse til 
ordinær generalforsamling, først modtaget den 11.09.03. Indkaldelse sendt 
rettidigt til boligselskab, som har sendt materiale videre til medlemmerne, 
derfor det senere tidspunkt. 
 

4. Henrik Christiansen, DKT informerede om anlæg og udbygning til Internet. 
Fra salen:  
 
Spørgsmål omkring hastigheden? 
Henrik: Det svar vil jeg gerne gemme til jeg gennemgår tilbudet omkring 
Internettet. 
 
Hvordan holdes der styr på pakkerne på nettet? 
Henrik: Det styres rent teknisk og det skal brugeren ikke bekymre sig om. 
 
Jeg bor i et yderområde, bliver forbindelsen bedre  
Henrik: Selve anlægget bliver opgraderet så forbindelsen bliver bedre 
  
Man får en samlet løsning som består af: 

- Flatrate 
- Teknisk pakkeløsning 
- Internetabonnement 
- Kundeservice/support 
- Udvikling 

Når abonnementet er tegnet, kører det. 
Pris for oprettelse er 695,- kroner og så er der individuelle priser alt efter 
hvilken hastighed, der ønskes.  
Man er kun bundet 1 md. frem fra det er tegnet,  hvis man ønsker at opsige det 
igen. 
 
Fra salen:  
Det er dyrt at blive tilsluttet nettet i forhold til andre udbydere. 
Henrik: Det kan altid diskuteres, hvad man får hos andre udbydere til en 
billigere pris. 
 
Hvis man har flere pc´ere i huset, hvad så?  
Henrik: Abonnementet bygger på en pc, hvis der skal flere på, må man selv 
afholde udgifterne. 
 
Skal der graves kabel ned? 



Nej der skal ikke graves mere, Internettet tilsluttes inde i huset.  
 
 

5. Kassereren informerede om den ændrede finansiering, som bl.a. betyder at alle 
medlemmer skal betale 22,- kroner ekstra om måneden. 
Fra salen:  
Jeg går ud fra man skelner mellem dem der kun ønsker tv-signal og 
Internet.   
Freddy: Det kan ikke lade sig gøre og det er også en forbedring af nettet, for 
dem der kun modtager tv. 
 
Der er nok nogle stykker der ikke ønsker adgang til Internettet, det vil 
sige at selv om man ikke ønsker Internetforbindelse, skal man betale  
Freddy: Ja, desværre vi kan ikke opdele kontingentet og det vil være et 
mellemværende mellem DKT og medlemmerne 
 
Jeg har siden 1996 været utilfreds med forbindelsen og programmerne og 
er utilfreds med jeg skal være med til at betale for en Internetforbindelse 
jeg overhovedet ikke har brug for. 
 
Jeg vil godt vide om det er millionen der er afdraget om 8 år eller det er 
hele gælden 
Clasen: Det er fortalt mig, at når de 8 år er gået er alt betalt. 
 
Hvad sker der hvis vi går konkurs? 
Henrik: Hvad TDC finans vil gøre kan jeg ikke svare på, da de har pant i 
anlægget. 
Ifølge den kontrakt der blev lavet fra opstarten vil medlemmerne forsat være 
berettiget til at være på anlægget men det bliver uden tvivl dyrere end det er 
nu. 
 
De 22 kroner vil de stige med årerne? 
Freddy: De 22 kroner ligger fast, kun ved meget stort frafald af medlemmer 
kan der ske en ændring. 
 
Er der en garanti for at anlægget er ajour, når de 8 år er gået? 
Henrik: Det kan ikke lade sig gøre at garantere dette, men vi prøver at følge 
med så godt det kan lade sig gøre. 
 
Hvorfor har bestyrelsen ikke fremsendt de argumenter sammen med den 
indkaldelse frem for at vi skal diskutere den her, så havde vi haft en 



mulighed for at diskutere den hjemme inden i aften, nu sidder vi her og 
skal tage stilling til det på kort tid, det er sjofelt? 
 
Svar fra anden person i salen: Vi har hele tiden vidst at der var en gæld 
der skulle betales og 22 kroner er ikke nogen herregård og når man har 
med kabler og teknik at gøre ved man også der skal forbedringer til. Jeg 
har to gange siden 1996 haft problemer med mit signal og ringede til DTK 
og i løbet af et par dage var der en mand og ordnede det. 
 
Der bliver nævnt både en 1.000.000 og 1.200.000 bliver det 1.400.000 
næste gang eller hvad? 
Freddy: Det er fordi vi regner med 1.000.000 eks. moms, derfor det endelige 
beløb på 1.200.000 
 
Hvis vi vælger forslag 1 eller 2 går antenneforeningen så falit 
Clasen: Det hører ind under programmer og det er vi ikke kommet til endnu. 
 
Hvis nu vi vælger det ene eller andet forslag hvor lang tid vil der så gå 
inden det er installeret?  
Henrik: Da der er meget der skal ændres på vil jeg ikke love at der er klar før 
udgangen af 1. kvartal næste år. 
 
Hvornår får vi regningen 
Henrik: Ikke før vi er færdige 
 
Fra hvornår vil de 22 kroner blive opkrævet? 
Freddy: Jeg regner med det bliver fra 1.1.2004 
 
Er det vores anlæg når vi har betalt de sidste ydelser og har vi ret til at 
købe anlægget 
Freddy: Når tiden er gået køber vi anlægget tilbage for ca. 40.000,- kroner. 
 

6. Ændring af kanalmønster 
Der udvides med 1 kanal. 
Arte, som er en prøvekanal, vil udgå. 
Fra salen: 
Kan ikke forstå Eurosport byttes ud med Viasat sport, der er meget 
fodbold på 
 
Hvordan bærer man sig ad med forsat at få Eurosport? 
 



Kan selectorbokse på sigt etableres så det enkelte medlem selv kan 
bestemme, hvad man vil se. 
Der skal være mindst 600 medlemmer før bestyrelsen vil se på det. 
 
 
 
 
 
 

Dato: 18. september 2003 
J.nr. 24-40265 CJC7ma 
 
 
 
 
 
 
 
 

M Ø D E R E F E R A T 
----------------------------------  

 
År 2003, d. 16. september kl. 19.30 afholdtes ekstraordinær generalforsamling i Kignæshallen i 
Jægerspris Antenneforening.  
 
1. 
 
Formanden bød velkommen og orienterede kort om baggrunden for indkaldelsen til ekstraordinær 
generalforsamling. 
 
2. 
 
Advokat Carl J. Clasen valgtes til dirigent og som stemmetællere valgtes Keld Riis og Povl 
Petersen. 
 
3. 
Direktør Henrik Christiansen fra DKT orienterede om anlægget og udbygningen heraf. I forbindelse 
med at antenneforeningen skulle indfri en forpligtelse til at betale for anlægget med knapt kr. 
3.000.000, havde garantistillerne krævet en ajourføring af Nettet så det svarede til dagens standard, 
incl. mulighed for tilslutning af Internet. Omkostningen herved udgjorde ca. kr. 1.000.000 + moms.  
 
4. 
 
Kassereren, Freddy Pedersen, redegjorde for at finansieringen ville finde sted derved at anlægget 
blev solgt for bogført restgæld og efter opgradering videresolgt til et leasingselskab, hvorefter 
foreningen gennem en 8 årig leasingkontrakt ”afdrog” den samlede gæld. Ved leasingsperiodens 
ophør kunne anlægget tilbagekøbes for 1%, d.v.s. ca. kr. 40.000. Denne finansiering ville indebære 



et månedligt tillæg til det nuværende kontingent på kr. 22.  
 
Efter at der var besvaret en række spørgsmål fra medlemmer, stillede dirigenten forslaget til 
foreløbig afstemning ved håndsoprækning. Kun ganske få var imod, mens en overvældende 
majoritet stemte for den ændrede finansiering, der herefter var godkendt. 
 
5. 
 
Claus Wiegaard Hansen gennemgik bestyrelsens overvejelser med hensyn til ændring af 
kanalmønster på grundlag af et bilag indeholdende i alt 6 muligheder. Han fremsatte 
”ændringsforslag 3 som bestyrelsens forslag til ændret kanalmønster. Efter at mange medlemmer 
havde haft mulighed for at udtale sig, fremsatte familien Hammer det som ”ændringsforslag 4” 
betegnede forslag, ligesom Pia Larsen fremsatte det som ”ændringsforslag 6” benævnte som et 
egentligt forslag til afstemning. Derimod tilbagekaldte Ole Snor et af ham tidligere skriftligt 
indgivet ”ændringsforslag 5”.  
 
Efter nogen diskussion om fremgangsmåden fastslog dirigenten, at udgangspunktet for 
forhandlingen måtte være bestyrelsens forslag (3), og at forslagene 4 og 6 måtte betragtes som 
ændringsforslag hertil. Dirigenten stillede først forslag 6 til afstemning ved håndsoprækning. Kun 
ganske få stemte for, mens en overvejende majoritet stemte imod forslaget. Dette var således nægtet 
godkendelse. Herefter stillede dirigenten på samme måde forslag nr. 4 til afstemning. Et mindre 
antal (maksimalt ¼) af de tilstedeværende stemte for, mens størsteparten af de øvrige stemte imod. 
Herefter var også dette forslag bortfaldet.  
 
Endeligt stilledes bestyrelsens forslag (3) til afstemning. En meget betydelig del af de 
tilstedeværende stemte for, hvorfor dirigenten konstaterede, at dette forslag var godkendt som 
ændret programpakke i forhold til nuværende pakke.  
 
6. 
 
Kassereren, Freddy Pedersen, konstaterede herefter, at det nuværende månedlige kontingent fra og 
med 1. januar 2004 ville stige med kr. 22, og at kontingentet for uændret pakke fra 1. oktober 2003 
ville stige med kr. 23 månedligt. Dirigenten konstaterede, at dette herefter var godkendt. 
 
Dirigenten konstaterede, at der ved generalforsamlingens begyndelse var mødt 126 medlemmer og 
at der herudover forelå 13 fuldmagter for bestyrelsen til at stemme på dennes forslag (3). 
 
Generalforsamlingen slut kl. 22.00 
 
 

------------------------- 
 
 
Som dirigent: 
 
 
 
Carl J. Clasen 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
  


